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Heisann,
Og selv takk for et hyggelig møte, kjekt å møte dere fysisk. Det er full forståelse for at det fort kan ta litt
lengre tid.

Supert at dere lager sak på klimamål. Ønsker dere å sende over forslag innom oss før dere sender det
videre? Det må dere bare gjøre hvis dere ønsker.

Legger også ved presentasjonen fra i går.

Alt godt og god helg!

Silje Skjelsvik
Prosjektleder og bærekraftstrateg

Fra: Asbjørn Nagell Toft <asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no>
Sendt: fredag 22. oktober 2021 10:54
Til: Skjelsvik, Silje <silje.skjelsvik@sweco.no>; Aall, Ørjan Kongsvik <Orjan.Aall@sweco.no>
Kopi: Rolf Henning Myrmel <rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no>
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Til dykk tre i Sweco

Godt jobba i går. De hadde ein god presentasjon og de fekk til ei god drøfting av klima/energi i
formannskapet.

Me beklagar at formannskapssakene forhindra oss til å vera med dykk på synfaringa.

Politikarane sine prioriteringar av tid vart endra då dei brukte meir tid på synfaringane (4 stk), enn kva
dei trudde dei trong før møtet.

Eg vonar Arild Tresvik som har ansvaret for vedlikehald/drift av dei kommunale byggja med meir gav
dykk god informasjon om Austrheim kommune på synfaringa i går.

Då lagar me ei sak til neste kommunestyret om målsetjing.

Eg set pris på om de kan senda over til oss presentasjonane dykka som de hadde i formannskapsmøtet.

Ha ein fin dag vidare.
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Mvh.  
  
Asbjørn N. Toft 
avdelingsleiar 


